To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: NOOR CAPITAL MARKTS FOR

DIVERSIFIED INVESTMENTS
Date: 11-03-2021 01:09:46 PM

Subject: Disclosure of the meeting of the Board of

Director

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة التاريخ: 11-03-2021 01:09:46 PM الموضوع: افصاح اجتماع مجلس الادارة

Dear Amman Stock Exchange Greeting

Kindly be informed that the Board of Directors of NCMD Meeting held on 23-02-2021, which includes the following decision:

first clause: It was approved unanimously with a recommendation to the General Assembly to distribute directors remerunation for the year 2020, at an amount of 3000 Jordanian dinars for each member of the Board of Directors.

second clause: Approval of setting the date for the Annual General Assembly meeting for the year 2020 on 05/04/2021, taking into account the approval of the Jordanian Companies Control Department on the aforementioned date.

third clause: It was approved unanimously with a recommendation to the General Assembly to distribute cash dividends to shareholders for the year 2020 at a rate of 25% of the company's capital and an amount of 250,000 Jordanian dinars, each according to the his percentage of contribution.

Thanks ",

Please accept our sincere thanks and appreciation.

شركة نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة

محاسب رئيسى Position:

السادة بورصة عمان ، بعد التحية ،،،

يرجى العلم بأن اجتماع مجلس إدارة NCMD المنعقد بتاريخ 2021-02-120 والمتضمن القرارات التالية: البند الأول: تمت الموافقة بالإجماع على توصية للهيئة العامة بتوزيع مكافآت أعضاء مجلس الإدارة لعام 2020 بمبلغ 3000 دينار أردني لكل عضو من أعضاء مجلس الإدارة. البند الثاني: الموافقة على تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي لعام 2020 في 2021/4/5 مع مراعاة موافقة دائرة مراقبة الشركات الأردنية في التاريخ المذكور. البند الثالث: تمت الموافقة بالإجماع على توصية للهيئة العامة بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين عن عام 2020 بنسبة 25/ من رأس مال الشركة ومبلغ 250 ألف دينار أردني كل حسب نسبته من مساهمته.

شكرا

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: شركة نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة المنصب: محاسب رئيسي